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Otevřený dopis: Vlci v Evropě – Posun dopředu v budoucnosti venkova a ochraně přírody 
 
Vážená paní prezidentko von der Leyen, 
 
Píši vám jako prezident FACE – Evropské asociace pro lov a ochranu přírody – která zastupuje 7 milionů 
myslivců v Evropě. Především bych chtěl poděkovat Evropské komisi, že zahájila v září tohoto roku slyšení 
shromažďující aktuální údaje o populacích vlků a jejich dopadech. Jde o důležitý krok v souladu s požadavky 
Evropského Parlamentu. 
 
Velký počet obdržených odpovědí ukazuje, že vlk má vliv na komunity na venkově. Předpokládáme, že 
většina účastníků tohoto průzkumu tak učinila proto, protože měli pocit, že jejich hlas nebyl vyslyšen, což 
je patrné ve více než 90 % odpovědí. 
 
Proto Vás žádáme, abyste rychle podnikli další kroky, které zavedou odpovídající řešení zajišťující soužití 
s vlky. Úspěšný management v této oblasti je nadále v rozporu s výkladem „přísné ochrany“ podle 
Směrnice o místech výskytu spolu se zmatky v obtížném uplatňování „flexibility“. Velmi doufáme, že budou 
nalezena praktická řešení, z nichž některá vstoupí v platnost ještě před příštími volbami do Evropského 
parlamentu. 
 
Podle našeho názoru EU potřebuje „balíček pro velké šelmy“, za účelem: 
 
1. Změny příloh směrnice o místech výskytu. 
2. Vyjasnění flexibility směrnice EU k přísné ochraně tak, aby tento dokument odrážel a dával skutečný   
     význam Vašim nedávným prohlášením, zejména ve vaší tiskové zprávě „Vlci v Evropě“ ze 4. září 2023. 
3. Zavést nový přístup k posouzení stavu ochrany vlka v souladu se stavem přeshraniční ekologie. 
 
Pro další informace jsem Vám rád kdykoliv k dispozici. 
 
 
 
 
 
 
s pozdravem 
Torbjörn Larsson 
Prezident 
FACE – Evropská asociace pro lov a ochranu zvěře 


